

Vifalia

EXTRA
VIRGIN
OLIVE OIL

Vifalia

Produced by : MED OIL COMPANY - Bir Mcherga Gare, Zaghouan - Tunisie
Tel. : + 216 70 149 900 / Fax : +216 72 679 571
www.medoil.com.tn



MED OIL COMPANY

L'histoire de MEDOIL est jalonnée d'innovations et de choix éclairés qui positionnent aujourd'hui l'entreprise au tout premier rang des acteurs dans son secteur d'activité en Tunisie avec un rayonnement à l'échelle internationale.

Ayant relevé le défi sur le territoire local, MEDOIL ne cesse de progresser. La Notoriété de ses marques dépasse les frontières, témoigne à la fois de leur qualité supérieure et de leur goût incontesté.

MEDOIL devient une des premières sociétés exportatrices des corps gras et d'huiles, vers plusieurs pays dans le monde.

The history of MED OIL is distinguished by the innovations and informed choices which position the company at the very forefront of the main operators of the oil industry in Tunisia. We plan to influence and scale the company on the international stage and bring quality produce to an already thriving olive oil market.

Having previously taken up the challenge on local territory, MED OIL continues to progress. The notoriety of the brand crosses borders by providing a product that is checked for quality and consistency from a known, trustworthy source.

MED OIL becomes one of the first companies exporting a major component of the Mediterranean and international diets. A key source of healthy fats and antioxidants, olive oil is an important source of nutrition and cultural element for several countries in the world.



CERTIFICATIONS

MEDOIL Company est la première société tunisienne du secteur agroalimentaire à obtenir le Grand Prix présidentiel pour la promotion de la Qualité. Med Oil Company est certifiée depuis 1999 selon les normes : ISO 22000 et ISO 9001 version 2015.

MED OIL Company is the first Tunisian company in the food industry to obtain the Presidential Grand Prize for the promotion of Quality.

The Med Oil Company has been certified since 1999 according to the standards: ISO 22000 and ISO 9001 version 2015.



VITALIA

Est une huile d'olive vierge extra et d'excellente qualité produite à partir des oliveraies de la Tunisie où l'héritage de Carthage et de Rome se font encore sentir Jusqu'à aujourd'hui. Ces deux anciennes civilisations ont dominé le bassin méditerranéen où l'oléiculture remonte à 5000 ans avant JC.

La Tunisie est connue pour sa température douce et ses terres fertiles idéales pour la production des meilleures huiles au monde.

Vitalia est une huile obtenue à partir des meilleurs cultivars tunisiens d'Olea europea: Chetoui (Huile d'olive fruitée) et Chemlali (huile d'olive douce).

Les olives ont été triées à la main et sélectionnées avec soin, puis pressées à froid dans les 24 heures suivant la récolte en utilisant uniquement des procédés naturels pour assurer la meilleure qualité.

L'huile d'olive tunisienne, dans toutes ses variétés, se distingue par une forte teneur et concentration en "polyphénol" qui peut être 10 fois supérieure à celle des huiles Européennes, a révélé une étude Tuniso-Japonaise (JICA).



Vitalia is an extra virgin olive oil of excellent quality produced from the olive groves of Tunisia where the heritage of Carthage and Rome are still felt today. These two ancient civilizations dominated the Mediterranean basin where olive growing dates back to 5000 years BC.

Tunisia is known for its mild temperature and fertile land ideal for producing the best oils across the world.

Vitalia is an oil obtained from the best Tunisian cultivars of Olea Europea: Chetoui (Fruity olive oil) and Chemlali (sweet olive oil). Our olives are handpicked and carefully selected, within 24 hours of harvest they are cold pressed naturally to ensure that we are meeting the highest possible standards for our product.

Tunisian olive oil, in all its varieties, is distinguished by a high content and concentration of "polyphenol" which is 10 times higher than European olive oils, revealed a Tunisian-Japanese study (JICA).



Packing list / Liste de colisage

Vitalia Olive Oil	Unit gross weight (g)	Quantity pcs in box	Box volume (mm)	Box gross weight (Kg)	Box number / pallet	Layers	Pallets dimensions (m)
Marasca Glass bottle 250ml	500	24	300X210X230	12	44	4	1.20X0.80X0.95
Marasca Glass bottle 500ml	900	12	260X195X275	11	64	4	1.20X0.80X1.15
Marasca Glass bottle 750ml	1250	9	216X216X296	11,3	60	4	1.20X0.80X1.05
Marasca Glass bottle 1000ml	1600	9	235X235X315	14,5	45	3	1.20X0.80X1.05